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Faluortens biodlarförening 

Årsmötesprotokoll 

 

Dag:  onsdagen den 9 november 2022 

Plats:  Lilltorpet 

Antal deltagare: 25 st 

 

 

§ 1  Mötets öppnande 

  Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

a) Val av mötesfunktionärer 

Årsmötet valde funktionärer till mötet: 

Ordförande: Christoph Frank 

Sekreterare: Anna Brorsson 

Justerare: Raymond Nykvist 

 David Isaksson 

b) Godkännande av kallelse 

Årsmötet fann att mötet var vederbörligen utlyst. 

 

c) Fastställande av dagordning 

Årsmötet godkände dagordningen. 

 

§ 2 Styrelsens årsredogörelser verksamhetsåret 2021-10-01 – 

2022-09-30 

a) Verksamhetsberättelse 2022 

Christoph Frank föredrog årets verksamhetsberättelse, se bilaga. 

 

Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen för 2022. 

 

b) Bokslut 2022 

Kenneth Lehto presenterade årets resultaträkning och likviditet. 

Resultatet uppgick till -1 124 kr och aktuellt saldo på bank uppgår 

till 9 499 kr. 

 

Beslut: 

Årsmötet godkände redogörelse av verksamhetsberättelse och 

bokslut samt fastställde årsbokslutet. 
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§ 3 Ansvarsfrihet 

Revisor, Thomas Lagerström föredrog revisionsberättelsen i 

vilken styrelsen föreslås få ansvarsfrihet. 

 

Beslut: 

Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2022. 

 

 

§ 4 Motioner och styrelseförslag 

Inga motioner eller styrelseförslag hade lämnats in. 

 

§ 5  Val av representanter 

  Gunilla Steijffert redogjorde för valberedningens förslag. 

a) Styrelse 

• Ordförande – Årsmötet valde Christoph Frank till 

ordförande på ett år. 

• Övriga ledamöter – Årsmötet valde Anna Brorsson och 

Torbjörn Petersson till övriga ledamöter på två år. 

 

 

b) Revisor 

• Ordinarie – Årsmötet valde Thomas Lagerström till 

ordinarie revisor på ett år. 

• Suppleant – Årsmötet valde ingen revisorssuppleant detta 

år. 

 

 

c) Valberedning 

Gunilla Streijffert väljs till valberedning. 

 

d) Ombud och ersättare till distriktets årsmöte 

Föreningen har rätt att sända fem ombud med rösträtt till 

distriktets årsmöte.  

 

Beslut: 

Styrelsen fick i uppdrag att utse fem ombud till distriktets årsmöte. 
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§ 6  Medlemsavgift 2024 

Medlemsavgiften är nu 50 kr för ordinarie medlem. Avgiften är 40 

kr för familje- och vänmedlem. Föreslogs att medlemsavgiften för 

familje- och vänmedlem 2024 ökas till 50 kr. 

 

Beslut: Årsmötet beslutar att medlemsavgiften för ordinarie 

medlem samt familje- och vänmedlem 2023 ska vara 50 kr.  

 

§ 7  Distriktsföreningens representanter har ordet 

Tomas Wärnfeldt och Gunilla Steijffert från Dalarnas 

distriktsförening informerade om distriktets styrelse och 

verksamhet. De framförde distriktets styrelses önskan om ökat 

samarbete mellan de olika nivåerna i Biodlarnas organisation. 

Diskuterades vikten av utbildning, god bihälsa och 

kommunikation. 

 

§ 8 Verksamhetsplan 2023 

 Ordförande presenterar föreslagen verksamhetsplan för 2023. 

a) Bigårdsträffar 

Bigårdsmöten planeras hållas vid tre tillfällen under juni, juli och 

augusti. 

• juni – Salih Konjusha 

• juli – Raymond Nykvist och David Isaksson 

• augusti – Kenneth Lehto 

 

 

b) Honungsbedömningskommitté 

Årets honungsbedömningskommitté, bestående av Gösta 

Edström, David Isaksson, Raymond Nykvist, Karin Trotzig, Anki 

van Reenen och Svante Nordlander, fortsätter också 2023. 

Sammankallande i kommittén är David. 

c) Svärmtelefon och svärmfångstgrupp 

Årets svärmfångsgrupp, bestående av Jerk Brorsson, David 

Isaksson, Raymond Nykvist, Kjell Lasses, Katt Sören Andersson 

och Leif Olsson, fortsätter också 2023. 

Registrering görs varje år av respektive svärmfångare hos SBR. 

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
d2

73
03

be
-8

9c
9-

4e
c7

-9
53

7-
57

91
48

c4
06

1d



 

 

d) Övrig verksamhet 

En grupp bildas för de som är intresserade av drottningodling. 

Jerk Brorsson är sammankallande i gruppen. 

Christoph Frank försätter som ansvarig för bihälsa och samordnar 

den med den hos distriktet. 

Jerk och Anna Brorsson kommer under biodlarsäsongen hålla 

nybörjarutbildning i biodling i privat regi. Vid några korta tillfällen 

kan utbildning/ information komma att hållas av några medlemmar 

i deras bigårdar. Ingen utbildningssamordnare finns i föreningen, 

men ordförande finns tillgänglig för frågor. 

Standardbrev till okända biodlare tas fram under året. Brevet är 

tänkt att lägga vid okända kupor för att komma i kontakt med nya 

biodlare utanför föreningen. 

Oxsalsyreutdelning sker liksom tidigare år en dag hemma hos 

Gösta. 

En heldag med föreläsningar planeras med distriktsföreningen. 

Dagen föreslås hållas på Lilltorpet. 

Både kyrkogårdsförvaltningen och gruvan har hört av sig och 

undrar om någon vill placera några kupor hos dem. Intresserade 

medlemmar hör av sig till Anna Brorsson. 

Nästa årsmöte föreslogs hållas onsdagen den 8 november 2023. 

Tidpunkt och plats beslutas senare av styrelsen. 

 

§ 9 Övriga frågor 

a) Ny tidplan förändring bitillsyn 

Karin Backman, bitillsyningsman informerade om att den 

förändrade bitillsynen först kommer att införas 2025. Nuvarande 

organisation och lagstiftning gäller fram till dess. I den framtida 

organisationen kommer troligen honungsbin hanteras på samma 

sätt som andra djurslag. 

b) Honungsbedömning 

Gösta Edström redogjorde för resultatet av årets 

honungsbedömning. 

Konstaterades att två burkar blev underkända på grund av hög 

vattenhalt och tre för felaktig förpackning. 

Honungskommittén utsåg Inger Olssons honung till den bästa 

smakmässigt, trots det lilla pollen som kommit med. Hon fick 
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diplom och en refraktometer i pris. Jan-Erik Böhlmark honung var 

den som gav det bästa helhetsintrycket enligt kommittén. Som 

pris för det fick han en flaska mjöd 

c) Avtackningar 

Ordförande tackade flera med gåvor. 

 

§ 10  Avslutning 

Mötet avslutas. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

Anna Brorsson 

 

 

Justeras: 

 

Raymond Nykvist   David Isaksson 
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Bilaga 

Verksamhetsberättelse Faluortens biodlarförening 2022  

Styrelsen: Christoph Frank ordf., Anna Brorsson sekreterare, Kenneth 

Lehto kassör, Svante Nordlander led., David Isaksson led., Inger 

Carlsson led.  

   ✓ 3 formella styrelsemöten och några avstämningsmöten 

har genomförts   

   ✓ 8 informationsbrev (hittills) har skickats ut via mejl 

under år 2022 med allmän information om biodling, nyheter och 

lite påminnelse om vad som ske eller ska göras i bigårdarna. 

Även i år har vår facebookgrupp används som forum för 

biodlingsfrågor, tips om intressanta informationer mm: 

https://www.facebook.com/groups/852553328519030/? 

ref=group_header Även bisamhällen, svärmar osv har sålts via 

sidan, använd gärna möjligheten och rekommendera till 

intresserade.   

   ✓ Bara en biodlingskurs inom föreningen, Christoph 

Frank genomförde en kurs med 11 deltagare. Finns det Intresse 

för kortare fördjupningskurser med speciellt tema?   

   ✓ Vi deltog på biodlarnas distriktmöte med några 

ombud (en kort rapport fanns med i nyhetsbrevet i vintras). Som 

ordförande i Dalarnas distrikt återvaldes Jonas Neiström från 

Vikas biodlarförening. Vår medlem Gunilla Streiffert valdes in i 

distriktsstyrelsen, Christoph Frank har funktionen som 

bihälsosamordnare inom distrikt Dalarna.   

   ✓ Två bigårdsmöten kunde genomföras 2021. Första 

möte hos Katt Sören Andersson blev inställd pga varning för 

dålig väder – sedan blev det ändå fint denna dagen – i framtiden 

ska vi vänta till något dygn inför tiden när man inte kan lita på 

väderprognosen en vecka i förväg. Mötet i Aspeboda hos 

Christoph handlade om att få en liten överblick på olika metoder 

att föröka bisamhällen/göra avläggare i samband med 

drottningsodling. Bigårdsmötet hos Anki van Reenen i 
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Stensarvet ägde rum vid riktigt varmt väder och solsken. Olika 

sätt att mata och behandla bina i samband med invintringen 

diskuterades och gott fika blev det med!   

   ✓ En tidig honungsbedömning erbjöds av 

honungsbedömningskommittén så att alla kunde lämna in 

färskslungad honung, inga honungsburkar lämnades in, till 

honungsbedömningen inför årsmötet kom det in ett gäng. Kom 

ihåg att man behöver lämna in honung för bedömning 

åtminstone vart annat år om man vill sälja sin honung med 

etikett/sigill från Biodlarna.   

   ✓ Svärmfångare – gänget hade några insatser, ungefär 

ett tiotal svärmar har tagits, en uppmaning att alla som vill samla 

erfarenhet med svärmar går med i gruppen och registrerar sig på 

respektive postnummer-områden – mot Sundborn verkar det 

vara glest, oklar om Svärdsjös biodlarförening har registrerat sig 

över huvud taget. Det var några av personerna som hörde av sig 

angående svärm som blev hänvisade till svärmtelefonen av 

Anticimex/Nomore. Samtidigt behövde man i några fall hänvisa 

till företagen när bina hade flyttat in i skorstenen för gott.   

   ✓ Ordf. fick även ett samtal angående klagomål att det 

var alldeles för tyst i trädgården från ett par som bor mellan 

ryggen och Hofors – om man skulle kunna utreda vart vildbina 

och honungsbina tagit vägen var en önskning :).   

   ✓ Deltagande med ett bord på Bondens marknad har 

erbjudits men ingen hörde av sig – de flesta blir nog av med sin 

honung verkar det som.   

   ✓ Föreningen genom Gösta med assistent Christoph bjöd 

traditionsenligt på färdigt uppkok av oxalsyra den 22:a oktober. 

Det hämtades totalt oxalsyra till 168 samhällen. 

  

        Christoph Anna Kenneth Svante David Inger  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Faluortens biodlarförening 


Årsmötesprotokoll 


 


Dag:  onsdagen den 9 november 2022 


Plats:  Lilltorpet 


Antal deltagare: 25 st 


 


 


§ 1  Mötets öppnande 


  Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 


a) Val av mötesfunktionärer 


Årsmötet valde funktionärer till mötet: 


Ordförande: Christoph Frank 


Sekreterare: Anna Brorsson 


Justerare: Raymond Nykvist 


 David Isaksson 


b) Godkännande av kallelse 


Årsmötet fann att mötet var vederbörligen utlyst. 


 


c) Fastställande av dagordning 


Årsmötet godkände dagordningen. 


 


§ 2 Styrelsens årsredogörelser verksamhetsåret 2021-10-01 – 


2022-09-30 


a) Verksamhetsberättelse 2022 


Christoph Frank föredrog årets verksamhetsberättelse, se bilaga. 


 


Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen för 2022. 


 


b) Bokslut 2022 


Kenneth Lehto presenterade årets resultaträkning och likviditet. 


Resultatet uppgick till -1 124 kr och aktuellt saldo på bank uppgår 


till 9 499 kr. 


 


Beslut: 


Årsmötet godkände redogörelse av verksamhetsberättelse och 


bokslut samt fastställde årsbokslutet. 


 







 


 


 


§ 3 Ansvarsfrihet 


Revisor, Thomas Lagerström föredrog revisionsberättelsen i 


vilken styrelsen föreslås få ansvarsfrihet. 


 


Beslut: 


Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för 


verksamhetsåret 2022. 


 


 


§ 4 Motioner och styrelseförslag 


Inga motioner eller styrelseförslag hade lämnats in. 


 


§ 5  Val av representanter 


  Gunilla Steijffert redogjorde för valberedningens förslag. 


a) Styrelse 


• Ordförande – Årsmötet valde Christoph Frank till 


ordförande på ett år. 


• Övriga ledamöter – Årsmötet valde Anna Brorsson och 


Torbjörn Petersson till övriga ledamöter på två år. 


 


 


b) Revisor 


• Ordinarie – Årsmötet valde Thomas Lagerström till 


ordinarie revisor på ett år. 


• Suppleant – Årsmötet valde ingen revisorssuppleant detta 


år. 


 


 


c) Valberedning 


Gunilla Streijffert väljs till valberedning. 


 


d) Ombud och ersättare till distriktets årsmöte 


Föreningen har rätt att sända fem ombud med rösträtt till 


distriktets årsmöte.  


 


Beslut: 


Styrelsen fick i uppdrag att utse fem ombud till distriktets årsmöte. 


 


 


 







 


 


§ 6  Medlemsavgift 2024 


Medlemsavgiften är nu 50 kr för ordinarie medlem. Avgiften är 40 


kr för familje- och vänmedlem. Föreslogs att medlemsavgiften för 


familje- och vänmedlem 2024 ökas till 50 kr. 


 


Beslut: Årsmötet beslutar att medlemsavgiften för ordinarie 


medlem samt familje- och vänmedlem 2023 ska vara 50 kr.  


 


§ 7  Distriktsföreningens representanter har ordet 


Tomas Wärnfeldt och Gunilla Steijffert från Dalarnas 


distriktsförening informerade om distriktets styrelse och 


verksamhet. De framförde distriktets styrelses önskan om ökat 


samarbete mellan de olika nivåerna i Biodlarnas organisation. 


Diskuterades vikten av utbildning, god bihälsa och 


kommunikation. 


 


§ 8 Verksamhetsplan 2023 


 Ordförande presenterar föreslagen verksamhetsplan för 2023. 


a) Bigårdsträffar 


Bigårdsmöten planeras hållas vid tre tillfällen under juni, juli och 


augusti. 


• juni – Salih Konjusha 


• juli – Raymond Nykvist och David Isaksson 


• augusti – Kenneth Lehto 


 


 


b) Honungsbedömningskommitté 


Årets honungsbedömningskommitté, bestående av Gösta 


Edström, David Isaksson, Raymond Nykvist, Karin Trotzig, Anki 


van Reenen och Svante Nordlander, fortsätter också 2023. 


Sammankallande i kommittén är David. 


c) Svärmtelefon och svärmfångstgrupp 


Årets svärmfångsgrupp, bestående av Jerk Brorsson, David 


Isaksson, Raymond Nykvist, Kjell Lasses, Katt Sören Andersson 


och Leif Olsson, fortsätter också 2023. 


Registrering görs varje år av respektive svärmfångare hos SBR. 


 







 


 


d) Övrig verksamhet 


En grupp bildas för de som är intresserade av drottningodling. 


Jerk Brorsson är sammankallande i gruppen. 


Christoph Frank försätter som ansvarig för bihälsa och samordnar 


den med den hos distriktet. 


Jerk och Anna Brorsson kommer under biodlarsäsongen hålla 


nybörjarutbildning i biodling i privat regi. Vid några korta tillfällen 


kan utbildning/ information komma att hållas av några medlemmar 


i deras bigårdar. Ingen utbildningssamordnare finns i föreningen, 


men ordförande finns tillgänglig för frågor. 


Standardbrev till okända biodlare tas fram under året. Brevet är 


tänkt att lägga vid okända kupor för att komma i kontakt med nya 


biodlare utanför föreningen. 


Oxsalsyreutdelning sker liksom tidigare år en dag hemma hos 


Gösta. 


En heldag med föreläsningar planeras med distriktsföreningen. 


Dagen föreslås hållas på Lilltorpet. 


Både kyrkogårdsförvaltningen och gruvan har hört av sig och 


undrar om någon vill placera några kupor hos dem. Intresserade 


medlemmar hör av sig till Anna Brorsson. 


Nästa årsmöte föreslogs hållas onsdagen den 8 november 2023. 


Tidpunkt och plats beslutas senare av styrelsen. 


 


§ 9 Övriga frågor 


a) Ny tidplan förändring bitillsyn 


Karin Backman, bitillsyningsman informerade om att den 


förändrade bitillsynen först kommer att införas 2025. Nuvarande 


organisation och lagstiftning gäller fram till dess. I den framtida 


organisationen kommer troligen honungsbin hanteras på samma 


sätt som andra djurslag. 


b) Honungsbedömning 


Gösta Edström redogjorde för resultatet av årets 


honungsbedömning. 


Konstaterades att två burkar blev underkända på grund av hög 


vattenhalt och tre för felaktig förpackning. 


Honungskommittén utsåg Inger Olssons honung till den bästa 


smakmässigt, trots det lilla pollen som kommit med. Hon fick 







 


 


diplom och en refraktometer i pris. Jan-Erik Böhlmark honung var 


den som gav det bästa helhetsintrycket enligt kommittén. Som 


pris för det fick han en flaska mjöd 


c) Avtackningar 


Ordförande tackade flera med gåvor. 


 


§ 10  Avslutning 


Mötet avslutas. 


 


 


 


 


 


Vid protokollet: 


 


Anna Brorsson 


 


 


Justeras: 


 


Raymond Nykvist   David Isaksson 


 


  







 


 


Bilaga 


Verksamhetsberättelse Faluortens biodlarförening 2022  


Styrelsen: Christoph Frank ordf., Anna Brorsson sekreterare, Kenneth 


Lehto kassör, Svante Nordlander led., David Isaksson led., Inger 


Carlsson led.  


   ✓ 3 formella styrelsemöten och några avstämningsmöten 


har genomförts   


   ✓ 8 informationsbrev (hittills) har skickats ut via mejl 


under år 2022 med allmän information om biodling, nyheter och 


lite påminnelse om vad som ske eller ska göras i bigårdarna. 


Även i år har vår facebookgrupp används som forum för 


biodlingsfrågor, tips om intressanta informationer mm: 


https://www.facebook.com/groups/852553328519030/? 


ref=group_header Även bisamhällen, svärmar osv har sålts via 


sidan, använd gärna möjligheten och rekommendera till 


intresserade.   


   ✓ Bara en biodlingskurs inom föreningen, Christoph 


Frank genomförde en kurs med 11 deltagare. Finns det Intresse 


för kortare fördjupningskurser med speciellt tema?   


   ✓ Vi deltog på biodlarnas distriktmöte med några 


ombud (en kort rapport fanns med i nyhetsbrevet i vintras). Som 


ordförande i Dalarnas distrikt återvaldes Jonas Neiström från 


Vikas biodlarförening. Vår medlem Gunilla Streiffert valdes in i 


distriktsstyrelsen, Christoph Frank har funktionen som 


bihälsosamordnare inom distrikt Dalarna.   


   ✓ Två bigårdsmöten kunde genomföras 2021. Första 


möte hos Katt Sören Andersson blev inställd pga varning för 


dålig väder – sedan blev det ändå fint denna dagen – i framtiden 


ska vi vänta till något dygn inför tiden när man inte kan lita på 


väderprognosen en vecka i förväg. Mötet i Aspeboda hos 


Christoph handlade om att få en liten överblick på olika metoder 


att föröka bisamhällen/göra avläggare i samband med 


drottningsodling. Bigårdsmötet hos Anki van Reenen i 







 


 


Stensarvet ägde rum vid riktigt varmt väder och solsken. Olika 


sätt att mata och behandla bina i samband med invintringen 


diskuterades och gott fika blev det med!   


   ✓ En tidig honungsbedömning erbjöds av 


honungsbedömningskommittén så att alla kunde lämna in 


färskslungad honung, inga honungsburkar lämnades in, till 


honungsbedömningen inför årsmötet kom det in ett gäng. Kom 


ihåg att man behöver lämna in honung för bedömning 


åtminstone vart annat år om man vill sälja sin honung med 


etikett/sigill från Biodlarna.   


   ✓ Svärmfångare – gänget hade några insatser, ungefär 


ett tiotal svärmar har tagits, en uppmaning att alla som vill samla 


erfarenhet med svärmar går med i gruppen och registrerar sig på 


respektive postnummer-områden – mot Sundborn verkar det 


vara glest, oklar om Svärdsjös biodlarförening har registrerat sig 


över huvud taget. Det var några av personerna som hörde av sig 


angående svärm som blev hänvisade till svärmtelefonen av 


Anticimex/Nomore. Samtidigt behövde man i några fall hänvisa 


till företagen när bina hade flyttat in i skorstenen för gott.   


   ✓ Ordf. fick även ett samtal angående klagomål att det 


var alldeles för tyst i trädgården från ett par som bor mellan 


ryggen och Hofors – om man skulle kunna utreda vart vildbina 


och honungsbina tagit vägen var en önskning :).   


   ✓ Deltagande med ett bord på Bondens marknad har 


erbjudits men ingen hörde av sig – de flesta blir nog av med sin 


honung verkar det som.   


   ✓ Föreningen genom Gösta med assistent Christoph bjöd 


traditionsenligt på färdigt uppkok av oxalsyra den 22:a oktober. 


Det hämtades totalt oxalsyra till 168 samhällen. 


  


        Christoph Anna Kenneth Svante David Inger  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